
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 22. dubna 2009 

 
 
Přítomni: senátoři - Petr Dub, Kristýna Cílková,  prof. akad.mal. Martin Mainer, akad. mal. Vladimír Merta, doc. Mgr. Jana Preková, 
  prof.ak.mal.Peter Rónai, prof. ak.soch. Tomáš Ruller, prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., akad.mal. Margita Titlová 
                               Děkan – prof. Gabriel, Tajemnice – Mgr. Bílá,  
 
Omluveni: senátoři - Veronika Psotková, Tomáš Hodboď, PhDr. Kaliopi Chamonikola 
 
 
Program zasedání: 
1. Schválení  programu (předseda - ak.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 1.4. 2009 v Brně (předseda - ak.mal. Merta); 
3. Zpráva ze zasedání AS VUT (senátoři - Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola);  
4. Zpráva  o činnosti FaVU (děkan - prof. Gabriel); 
5. Projednání a schválení rozpočtu FaVU VUT v Brně na rok 2009 (tajemnice - Mgr. Bílá) 
6. Projednání a schválení  Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným na FaVU 

(děkan - prof. Gabriel) 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (předseda - ak.mal. Merta) 
8. Různé 
 
Ad 1.  Schválení programu (předseda - akad.mal. Vladimír Merta) 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 1.4. 2009 (předseda - akad.mal. Merta) 
 
Připomínky k zápisu prof. Rullera: 
bod č.  3 -  poslední věta má znít: prof. Ruller navrhuje nejdříve provést celkovou sanaci a teprve poté sklepní prostory 
rozdělit k užívání, mimojiné na sklady 
 
Hlasování: 
Pro 7 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Na jednání se dostavila studentka Cílková. 
 
Ad 3.  Zpráva ze zasedání AS VUT (senátoři - Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola) 
 
Vzhledem k nepřítomnosti senátorů byl bod přeložen na příští zasedání. 
 
Ad 4.  Zpráva o činnosti FaVU  (děkan - prof. Gabriel) 
 
Děkan - Prof. Gabriel informoval AS FaVU o probíhajících konkurzech a možnostech řešení dislokační situace FaVU 
  
Ad 5.  Projednání a schválení rozpočtu FaVU VUT v Brně na rok 2009 (tajemnice - Mgr. Bílá) 
 
Po doporučení předsedy ekonomické komise AS bez připomínek hlasoval o rozpočtu FaVU VUT v Brně na rok 2009 
v předloženém znění. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 



Schváleno. 
 
Na jednání se dostavil prof. Rónai 
   
Ad 6.  Projednání a schválení Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným 
na FaVU (děkan - prof. Gabriel) 
 
Předseda ekonomické komise prof.Ruller vyložil sformulované návrhy korektur vycházející z připomínek senátorů na 
minulém zasedání, které písemně rozeslal všem zůčastněným v předvečer jednání – viz příloha. 
Zástupce studentů a zpracovatel původní verze návrhu Petr Dub vyslovil nesouhlas s hlasováním o těchto změnách 
a požádal o odklad hlasování po hlubší analýze a přepracování, s čímž se ztotožnil také děkan prof. Gabriel. 
AS po obsáhlé diskusi dospěl k následujícímu závěru - usnesení: 
AS doporučuje děkanovi, aby zapracoval sformulované připomínky. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
zdržel se: 2 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 7.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (předseda - akad.mal. Merta) 
 
Příští termín zasedání AS FaVU je stanoven na  29 4. 2009 v 11.00 hod.  
 
Hlasování: 
Pro: 9 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 9.  Různé 
 
Do různého nebylo zařazeno nic k projednání – jednání skončeno. 
 
 
 
Zapsal: předseda ekonomické komise - prof. Ruller 
Verifikoval: předseda - akad. mal.  Vladimír Merta 
 
 
 
 


